
Zápisnica č. 15/2006 
z rokovania Vedenia STU dňa 7. 9. 2006 v Bratislave 

 
Prítomní: Vladimír Báleš, Vojtech Molnár, Ján Kalužný, Robert Redhammer, 

Robert Špaček, Helena Žideková, Pavol Horváth, František Hulík, 
Pavel Timár 

 
Neprítomní: Ernest Bučko, Milan Žalman 
 
 
Program: 
1. Návrh výšky bytného v rekonštruovanom objekte STU Vazovova-Mýtna (Ing. Hulík) 
2. Priebežná informácia o stave implementácie AIS na STU (pror. Molnár, prof. Horváth) 
3. Hlavné úlohy Vedenia STU pre zimný semester akademického roku 2006/07 (rektor 

Báleš) 
4. Návrh memoranda medzi STU a Central European Park for Inovative Technologies 

Bratislava (pror. Molnár) 
5. Informácia o počte zapísaných študentov do 1. ročníka Bc. štúdia na STU (pror. Kalužný) 
6. Postupnosť krokov v súvislosti v uvedením nového loga STU (pror. Špaček) 
7. Rôzne 
 
Predložené materiály: 
1. Návrh výšky bytného v rekonštruovanom objekte STU Vazovova-Mýtna (Ing. Hulík) 
2. Stav implementácie AIS na STU k 31. 8. 2006 (pror. Molnár, prof. Horváth) 
3. Hlavné úlohy Vedenia STU pre zimný semester akademického roku 2006/07 (rektor 

Báleš) 
4. Návrh memoranda medzi STU a Central European Park for Inovative Technologies 

Bratislava (pror. Molnár) 
5. Informácia o počte zapísaných študentov do 1. ročníka Bc. štúdia na STU (pror. Kalužný) 
6. Postupnosť krokov v súvislosti v uvedením nového loga STU (pror. Špaček) 
 
Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy:  3/7/2006, 1/13/2006, 2/13/2006, 1/14/2006 
 
Nesplnené úlohy:   
 
Informácie z vyšších orgánov a porád: 
Rektor Báleš: Informoval o účasti na stretnutí rektorov technických univerzít z Viedne, Prahy 

Bratislavy a Budapešti s nosnou témou výskum na univerzitách. 
 
K bodu 1 Návrh výšky bytného v rekonštruovanom objekte STU 

Vazovova-Mýtna (Ing. Hulík) 
  
Ing. Hulík: Predložil písomný materiál a podrobne komentoval jeho obsah. 
Pror. Špaček: Hotelová časť objektu by mala byť cenovo postavená ináč ako ostatné izby. 
Rektor Báleš: Zaujímal sa ako je to s úhradou energií v tomto objekte a s jeho 

spravovaním. 
  



Kvestorka 
Žideková: 

Ceny bytného nemajú byť postavené špeciálne na doktorandov. Musia byť 
postavené tak, aby prevádzka celého objektu nebola stratová. 

 
Uznesenie V-STU č. 1/15/2006 
Vedenie STU rozhodlo, že objekt STU Vazovova-Mýtna bude spravovať ŠDaJ STU. Preto sa 
Ing. Hulík zúčastní na kolaudácii objektu.  
 
Úloha č. 1/15/2006 
Vedenie STU ukladá Ing. Hulíkovi prepracovať predložený materiál výšky nájomného a 
bytného v rekonštruovanom objekte STU Vazovova-Mýtna v zmysle pripomienok 
z rokovania a predložiť aj návrh pravidiel na prideľovanie ubytovania v tomto objekte. 
Z: Pror. Bučko, Ing. Hulík 
T: 27. 09. 2006 
 
 
K bodu 2 Priebežná informácia o stave implementácie AIS na STU 

(pror. Molnár, prof. Horváth) 
  
Pror. Molnár: Uviedol predložený písomný materiál a odovzdal slovo riaditeľovi CVT 

STU prof. Horváthovi. Ten podrobne informoval o súčasných výsledkoch 
ako aj problémoch s implementáciou jednotlivých súčastí AIS na pilotných 
fakultách STU. Konštatoval, že implementácia nového AIS nie je 
bezproblémová, ale stretáva sa na fakultách s pochopením. 
Riaditeľ CVT informoval aj o situácii s inštaláciou KIOSK-ov pre prístup 
študentov k internetu na fakultách, o študentských preukazoch a novom 
kamerovom zabezpečovacom systéme v budove rektorátu STU. 

Rektor Báleš: Požiadal prof. Horvátha, aby všetky problémové body súvisiace 
s implementáciou AIS stručne sformuloval do konkrétnych úloh, ktoré budú 
tlmočené dekanom fakúlt STU na rokovaní KR STU. 

 
Stanovisko V-STU č. 1/15/2006 
Vedenie STU berie na vedomie informácie o stave implementácie AIS na pilotných fakultách 
STU. 
 
 
K bodu 3 Hlavné úlohy Vedenia STU pre zimný semester akademického 

roku 2006/07 (rektor Báleš) 
  
Rektor Báleš: Rektor predniesol zoznam hlavných úloh Vedenia STU, ktoré nás čakajú 

v jednotlivých oblastiach života univerzity v zimnom semestri 
akademického roku 2006/07. 

 
Stanovisko V-STU č. 2/15/2006 
Vedenie STU berie na vedomie materiál „Hlavné úlohy Vedenia STU pre zimný semester 
akademického roku 2006/07“. 
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K bodu 4 Návrh memoranda medzi STU a Central European Park for 
Inovative Technologies Bratislava (pror. Molnár) 

  
Pror. Molnár: Predniesol návrh textu memoranda medzi STU a CEPIT Bratislava. 
 
Uznesenie V-STU č. 2/15/2006 
Vedenie STU súhlasí so znením memoranda medzi STU a CEPIT Bratislava. 
 
 
K bodu 5 Informácia o počte zapísaných študentov do 1. ročníka Bc. 

štúdia na STU (pror. Kalužný) 
  
Pror. Kalužný: Prorektor Kalužný informoval o stave prihlásených a zapísaných študentov 

do 1. ročníka Bc. štúdia aj Ing. štúdia na STU. Počty nie sú konečné, lebo na 
viacerých fakultách ešte nebolo ukončené 2. kolo prijímacích pohovorov. 

 
Stanovisko V-STU č. 3/15/2006 
Vedenie STU berie na vedomie materiál informáciu o stave prihlásených a zapísaných 
študentov do 1. ročníka Bc. a Ing. štúdia na STU. 
 
 
K bodu 6 Postupnosť krokov v súvislosti v uvedením nového loga STU 

 (pror. Špaček) 
  
Pror. Špaček: Prorektor Špaček predložil písomný materiál s konkrétnymi termínmi pre 

jednotlivé kroky zavedenia nového loga STU. Po slávnostnom otvorení 
akademického roku 2006/07 bude pred aulou Dionýza Ilkoviča výstava 
návrhov nového loga STU, ktoré sa v súťaži dostali do užšieho výberu. 
Víťazný návrh loga je umiestnený na internetovej stránke STU. 

 
Uznesenie V-STU č. 3/15/2006 
Vedenie STU berie na vedomie výsledky súťaže na nové logo STU a schvaľuje postupnosť 
krokov v súvislosti s uvedením nového loga STU do života. 
 
 
K bodu 7 Rôzne 
 
1) Rektor Báleš: 

- Informoval sa o pozvánkach a účasti vysokých štátnych predstaviteľov na 
slávnostnom otvorení akademického roku 2006/07. Prorektor Špaček informoval 
o prípravách tejto slávnosti. Pred slávnostným otvorením akad. roku bude 
organizovaná tlačová konferencia o 8:45 hod., na ktorej sa zúčastnia zo strany STU 
členovia Vedenia STU. Po skončení slávnosti bude recepcia. 

- Požiadal o pripomienky a upresnenia hlavne číselných údajov v prejave rektora na 
slávnostnom otvorení akademického roku 2006/07. 

 
2) Kvestorka Žideková: 

- Očakáva z MŠ SR návrh na dodatok k dotačnej zmluve o viazanosti finančných 
prostriedkov pre VŠ pre rok 2006. 
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- Informovala o krokoch urobených v súvislosti s nutnou opravou zatekajúcej strechy 
na budove R-STU. 

 
Uznesenie V-STU č. 4/15/2006 
Vedenie STU súhlasí s vykonaním opravy strechy na budove R-STU na miestach zatekania. 
 
3) Prorektor Redhammer: 

- MŠ SR chystá týždeň vedy na Slovensku v termíne 20.-26.11.2006. 
- Zúčastnil sa rokovania Zväzu elektrotechnického priemyslu. Treba urobiť ponuku, čo 

Slovenský výskum môže ponúknuť nadnárodným koncernom. 
- Informoval o viazanosti prostriedkov v grantovej agentúre APVV. Táto viazanosť sa 

netýka už rozbehnutých projektov s podpísanými zmluvami. 
 
4) Prorektor Molnár: 

Informoval, že pri výberovom konaní na miesto vedúceho zamestnanca bude vo 
výberovej komisii aj 1 člen za UOO. 

 
5) Prorektor Kalužný: 

- Informoval, že do súťaže o cenu HOLCIM bolo prihlásených 8 prác a do súťaže 
o cenu SIEMENS 12 prác z STU. 

- Predložil hotový informačný materiál pre pôsobnosť CKP na STU. 
 
6) Ing. Timár: Predložil návrh na odsúhlasenie nájomných zmlúv 

1. Nájomná zmluva s nájomcom Mário Kreček – MARON, Kukučínova 10, Bratislava. 
Jedná sa o prenájom priestorov na ŠD Mladá Garda o celkovej výmere 48,2 m2. Účel 
nájmu: práčovňa, sušiareň a masérske služby. Nájom na obdobie od 1.9.2006 do 
1.9.2008. 

2. Nájomná zmluva s nájomcom Aurélia Jankovičová, Lysákova 2, Bratislava. Jedná sa 
o prenájom priestorov na FEI STU v bloku E – bufet – výrobné priestory, predajné 
a jedálenský kútik celkom o výmere 198,3 m2. Doba nájmu: od 1.9.2006 do 
30.6.2009. 

 
Uznesenie V-STU č. 5/15/2006 
Vedenie STU súhlasí s predloženými nájomnými zmluvami. 
 
 
 
 
 
Zapísal: Ing. Pavel TIMÁR, CSc. 
 
 
 
 

Prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU 
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